
 
 

MØTEPROTOKOLL 
 
 

Utvalg: Kommunestyret 
Møtested: Storsalen, Rådhuset i Indre Fosen 
Dato: 06.02.2020 
Tid: 09:00 – 16:05 

 
Faste medlemmer som møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
Bjørnar Buhaug Medlem IF-SP 
Steinar Saghaug Medlem IF-HØ 
Knut Ola Vang Medlem IF-AP 
Petter Harald Kimo Medlem IF-AP 
Torkil Berg Medlem IF-AP 
Per Kristian Skjærvik Medlem IF-AP 
Trond Sagmyr Medlem IF-AP 
Marthe Småvik Medlem IF-FRP 
Kurt Håvard Myrabakk Medlem IF-FRP 
Arvid Penna Steen Medlem IF-HØ 
Benjamin Schei Medlem IF-HØ 
Rune Schei Medlem IF-HØ 
Ivar Rostad Medlem IF-KL 
Janne Dyrendahl Medlem IF-KL 
Jon Normann Tviberg Medlem IF-KRF 
Vegard Heide Medlem IF-MDG 
Harald Fagervold Medlem IF-PP 
Jan Stølen Medlem IF-PP 
Arne Langmo Medlem IF-SP 
Linn Merete Barstad Moan Medlem IF-SP 
Raymond Balstad Medlem IF-SP 
Morten Stefan Berg Medlem IF-SP 
Kristoffer Moan Medlem IF-SP 
Erling Kristian Pedersen Medlem IF-SP 
Gunhild Johanne Røst Medlem IF-SP 
Trine Pedersen Medlem IF-SP 
Silje Forsell Medlem IF-SP 
Sigurd Saue Medlem IF-SV 
Anne Kirkeby Medlem IF-SV 

 
Faste medlemmer som ikke møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
Terje Dyrendahl MEDL IF-KL 
Daniel Lyngseth Fenstad MEDL IF-HØ 
Barbro Hølaas Vang MEDL IF-AP 
Arnar Utseth MEDL IF-KL 
Didrik Frengen MEDL IF-KL 
Cheneso Moumakwa MEDL IF-PP 
Tom Andre Bredesen MEDL IF-KL 
Mona Foss MEDL IF-PP 
   



 
Varamedlemmer som møtte: 
Navn Møtte for Representerer 
Viggo Lian Barbro Hølaas Vang IF-AP 
Gerd Sissel Nyborg Daniel Lyngseth Fenstad IF-HØ 
Tor Egil Waterloo Tom Andre Bredesen IF-KL 
Johan Engvik Didrik Frengen IF-KL 
Margrete Marine Baardsgaard Terje Dyrendahl IF-KL 
Stig Bjørnar Mandal Arnar Utseth IF-KL 
Jon Rune Nyheim Cheneso Moumakwa IF-PP 
Kjetil Sund Mona Foss IF-PP 

 
Fra administrasjonen møtte: 
Navn Stilling 
Vigdis Bolaas Kommunedirektør 
Ørjan Dahl Økonomisjef 
Sissel Grimsrud Prosjektleder næringskraft og bolyst 
Thomas Bergo Programleder omstillingsprogrammet 
Hilde Anhanger Karlsen Helse- og omsorgssjef 
Øyvind Lindseth Ansvarlig kommuneTV 
May Hilde Skarsaune Sekretær 

 
 
Møtet ble åpnet med kulturelt innsalg fra kulturskolen 
 
2 representanter fra ungdomsrådet møtte: Isak Kimo og Thea Remso.  
 
Merknader:  
Ny sak, 13/20 Oppdatering av gebyrhefte: leiepris på Rønningstrand, ble enstemmig vedtatt 
satt på sakskartet. Saken ble behandlet i formannskapet 23.1.20. 
 
Hedring: 
Livredningsselskapet og kommunestyret hedrer livredningsaksjon gjennomført av Mari Thung 
og Stefan Hansen. 
 
Interpellasjoner: 
KommuneLista v/ Ivar Rostad: Plan for behandling av saker i kommunestyret 
KommuneLista v/ Ivar Rostad: Faktaavklaring fra administrasjonen i kommunestyret den 10/12- 
2019 
 
Orienteringssaker: 
- NTE v/ Christian Stav, konsernledelse 
 
- TrønderEnergi v/ Ståle Gjersvold, Olav Sem Austmo, Stig Tore Laugen, konsernledelse 
 
- Fosen Renovasjon v/ daglig leder Ola Sørås 
Presentasjon: https://innsyn.fosendrift.no/Innsyn-
IDF/RegistryEntry/ShowDocument?registryEntryId=65758&documentId=91844&sourceDatabas
e=INDREFOSEN 
 
- Politiarbeid i Indre Fosen kommune v/ politikontakt Ebbe Carsten Brødreskift 
Presentasjon: https://innsyn.fosendrift.no/Innsyn-
IDF/RegistryEntry/ShowDocument?registryEntryId=65861&documentId=91981&sourceDatabas
e=INDREFOSEN 
 
- Omstillingsprogrammet arbeids- og næringsliv Indre Fosen kommune v/ programleder 

https://innsyn.fosendrift.no/Innsyn-IDF/RegistryEntry/ShowDocument?registryEntryId=65758&documentId=91844&sourceDatabase=INDREFOSEN
https://innsyn.fosendrift.no/Innsyn-IDF/RegistryEntry/ShowDocument?registryEntryId=65758&documentId=91844&sourceDatabase=INDREFOSEN
https://innsyn.fosendrift.no/Innsyn-IDF/RegistryEntry/ShowDocument?registryEntryId=65758&documentId=91844&sourceDatabase=INDREFOSEN
https://innsyn.fosendrift.no/Innsyn-IDF/RegistryEntry/ShowDocument?registryEntryId=65861&documentId=91981&sourceDatabase=INDREFOSEN
https://innsyn.fosendrift.no/Innsyn-IDF/RegistryEntry/ShowDocument?registryEntryId=65861&documentId=91981&sourceDatabase=INDREFOSEN
https://innsyn.fosendrift.no/Innsyn-IDF/RegistryEntry/ShowDocument?registryEntryId=65861&documentId=91981&sourceDatabase=INDREFOSEN


Thomas Bergo 
Presentasjon: https://innsyn.fosendrift.no/Innsyn-
IDF/RegistryEntry/ShowDocument?registryEntryId=65860&documentId=91978&sourceDatabas
e=INDREFOSEN 
 
- Næringskraft og bolyst, spørreundersøkelse v/ prosjektleder Sissel Grimsrud 

 Undersøkelse vil bli sendt til faste medlemmer i kommunestyret. 
 
 
Spørrehalvtime 
 
Indre Fosen Pensjonistparti vil be om en utredning for å kunne starte Fagskole i 
kommunen, om mulig.  
PP vil også ha utredet om det er mulig å drive den tilpasset næringslivet.  
For næringslivet i Rissa, mener PP at det ville vært best med å bruke Rissa VGs, fra 2023., da 
den kanskje er ledig.  
Se mail fra Cheneso, til PP og ordføreren.  
 
Indre Fosen Pensjonistparti  
Harald Fagervold  
Leder  
 
Svar fra ordfører: 
Fagskoletilbudet i Trøndelag er under endring. Det per dags dato totalt 7 fagskoler i Trøndelag, 
men fra og med høsten 2020 vil det kun være en fagskole med felles rektor i Trøndelag. Dette 
kan se ut som en sentralisering av fagskoletilbudet, men hensikten er det motsatte. 
Fylkeskommunen sin strategi er å bygge opp fagskoletilbudet i tilknytning til de videregående 
skolene i hele fylket, samlet under felles ledelse. Tilbudet vil være styrt av behovene til lokalt 
næringsliv, og tanken er at tilbudene vil være mer dynamiske enn tidligere, hvor forskjellige 
tilbud kan startes opp og legges ned basert på lokale behov og etterspørsel. Dette innebærer at 
fagskoletilbud kan tilbys flere steder enn det som er tilfellet i dag.  
 
Det er allerede fattet vedtak av Fylkestinget i Trøndelag om at det skal være attraktive 
fagskoletilbud i tilknytning til Johan Bojer vgs i Vanvikan. Indre Fosen vil derfor få et 
fagskoletilbud, noe vi ikke har i dag. I saksframlegg i sak 47/18 i Fylkestinget står bl.a. 
følgende: «Et nytt bygg bør inneha tilstrekkelig fleksibilitet til å ta inn over seg ulike behov for 
fagskoletilbud. Spesielt gjelder dette i forhold til sambruk av arealer for skolens ordinære 
opplæringstilbud.»  
 
Som kommune skal vi delta aktivt i prosessen med å skape et godt fagskoletilbud i Indre 
Fosen, men det er trolig lite realistisk med en permanent fagskole i Indre Fosen så lenge seks 
av sju etablerte fagskoler i fylket heller ikke får bestå som i dag. Da er det viktigere at 
kommunen er en aktiv bidragsyter sammen med lokalt næringsliv, slik at fagskoletilbudet i 
tilknytning til Johan Bojer vgs i Vanvikan blir best mulig. Er vi så heldig å få på plass et 
fagskoletilbud før ny skole i Vanvikan er ferdig, så vil Johan Bojer vgs skolested Rissa, være et 
godt alternativ som en midlertidig løsning. 
 
Jeg har invitert fagskolerektor Odd Inge Strandheim til å besøke formannskapet for mer 
informasjon om fagskoletilbudet i Trøndelag og muligheter for Indre Fosen, noe han har 
takket ja til. 
 
Spørsmål til spørrehalvtimen 06.02.2020 fra Kurt Myrabakk (FrP), om politiattest 
Kommunedirektør svarer. 
  
I hvilke stillinger krever sentrale myndigheter politiattest?  
 

https://innsyn.fosendrift.no/Innsyn-IDF/RegistryEntry/ShowDocument?registryEntryId=65860&documentId=91978&sourceDatabase=INDREFOSEN
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https://innsyn.fosendrift.no/Innsyn-IDF/RegistryEntry/ShowDocument?registryEntryId=65860&documentId=91978&sourceDatabase=INDREFOSEN


Krav om politiattest er hjemlet i de lovene som regulerer tjenesteområdene i kommunen. Se 
delegasjonsreglementet for fullstendig oversikt: 
https://www.indrefosen.kommune.no/_f/p1/i115e7cd6-ca1b-47f6-bad9-
d8743bacc659/delegasjonsreglement-2019-2023.pdf  
 
Oppdatert oversikt over hvilke stillinger/formål som krever politiattest er publisert på politiets 
hjemmesider: https://www.politiet.no/globalassets/02-tjenester-admin/politiattest/kreve-
politiattest-fornyet-vandelskontr/formal-til-soknad-om-politiattest.pdf  
 
I hvilke stillinger krever kommunen politiattest ut fra lokale vedtak utover sentrale krav?  
 
Indre Fosen kommune har ikke anledning til å kreve politiattest ut over det som er hjemlet i lov. 
Punkt 4 i kommunens arbeidsreglement beskriver følgende om politiattest: 
  
«For stillinger hvor det stilles krav til helse eller vandel, plikter den ansatte å legge fram 
tilfredsstillende attest før tiltredelse. Det skal kreves politiattest ved tilbud om stilling eller 
oppdrag innenfor helse og omsorg etter lovendringen av 1.januar 2017 trådte i kraft. Dette 
gjelder alle ansatte, som helsepersonell, brukerstyrt personlig assistent (BPA), støttekontakter 
og avlastere. Videre gjelder dette uavhengig av hvor tjenestene tilbys, for eksempel på 
institusjon eller i hjemmet. Ugyldig attest vil kunne være oppsigelsesgrunn.»  
 
Kontrollerer kommunen at dette er på plass hos private aktører? 
  
Private aktører som leverer tjenester til, eller på vegne av, kommunen, er i henhold til avtaler 
forpliktet til å følge de lover og regler som regulerer det aktuelle tjenesteområdet. Eksempler på 
dette er private barnehager og bemanningsbyrå. 
  
Som barnehageeier har kommunen det overordnede ansvaret for at barnehagen drives i 
samsvar med gjeldende lover og regler, jf. Barnehagelovens §7 første ledd. Kommunen fører 
tilsyn med private barnehager for å kontrollere at barnehagene driver sin virksomhet etter 
gjeldende lover og forskrifter.  
Virksomheter innen helse og omsorg som leier inn vikarer via bemanningsbyrå kan be om å få 
framlagt politiattest ved behov. 
  
Oppdateres denne attesten i løpet av ansettelsestiden?  
 
Loven åpner ikke for utstedelse av fornyet attest til samme formål. Det betyr at arbeidsgiver 
ikke kan kreve ny politiattest senere hvis personen fortsatt har samme stilling eller verv.  
 
Arbeidsgiver kan imidlertid be om ny vandelskontroll hvis personen tidligere har vist politiattest 
til samme formål, og arbeidsgiver har fått tilgang til informasjon om personen som gir grunn til å 
tro at det foreligger nye opplysninger av betydning for innholdet på politiattesten.  
 
Arbeidsgiver kan kreve ny politiattest hvis personen får ny stilling, eller hvis det har vært et 
opphold i jobben eller vervet over tid. Dette gjelder også ved endring i arbeidsoppgaver. 
 
 
Spørsmål til spørrehalvtimen fra Gunnhild Røst (SP) 06.02.2020  
 
Når det gjelder strukturendringer innen helse og omsorg, i hvilken grad skal vi politikere 
involveres slik at vi kan ta et standpunkt til de konsekvensene strukturendringer medfører? Jeg 
tenker særlig på at administrasjonen på sikt tenker kun ett sykehjem i Indre Fosen kommune. 
Og at det, slik jeg har oppfattet det, er Rissa sykehjem som skal videreføres og Leksvik 
Helsetun skal gjøres om til heldøgns omsorgsboliger. Dette vil få store ringvirkninger, som jeg 
mener kommunestyret bør ta en nøye gjennomtenkt stilling til. Vi må være bevisste på at ved å 
omgjøre et sykehjem til heldøgns omsorgsboliger vil kravet om sykepleier på vakt og kravet om 
legevisitt bortfalle. Er det da i neste omgang større sjanse for å stille spørsmål ved eksistensen 

https://www.indrefosen.kommune.no/_f/p1/i115e7cd6-ca1b-47f6-bad9-d8743bacc659/delegasjonsreglement-2019-2023.pdf
https://www.indrefosen.kommune.no/_f/p1/i115e7cd6-ca1b-47f6-bad9-d8743bacc659/delegasjonsreglement-2019-2023.pdf
https://www.politiet.no/globalassets/02-tjenester-admin/politiattest/kreve-politiattest-fornyet-vandelskontr/formal-til-soknad-om-politiattest.pdf
https://www.politiet.no/globalassets/02-tjenester-admin/politiattest/kreve-politiattest-fornyet-vandelskontr/formal-til-soknad-om-politiattest.pdf


til Leksvik legekontor, og kan det gi faretruende mindre arbeid til Leksvik apotek? I Rissa er det 
manko på omsorgsboliger, mitt forslag er derfor å la kommunen beholde sykehjemmene i 
Leksvik og Rissa, men endre en sykehjemsavdeling i Rissa til omsorgsboliger. Tenk på 
eldrebølgen som kommer, samt at gjennomsnittsalderen er høyere og at det medfører en rekke 
lidelser og sykdommer som krever døgnkontinuerlig oppfølging av dyktig kompetanse. Husk 
også pårørende, som kanskje ikke er i stand til å reise så ofte som ønskelig på besøk på grunn 
av lang reiseavstand og dårlig kollektivtilbud. Jeg er så heldig at jeg i min jobb som 
yrkesfaglærer er ute i bedriftene og følger opp elevene. Mitt inntrykk etter å ha lyttet til fagfolket 
i noen av bedriftene er at det snarere er behov for flere sykehjemsplasser enn færre. Derfor 
ønsker jeg svar på det spørsmålet jeg begynte med å stille, altså mitt hovedspørsmål: i hvilken 
grad skal vi politikere involveres slik at vi kan ta et standpunkt til de konsekvensene 
strukturendringer medfører?  
 
Svar fra ordfører:  
 
I sak 68/18 «Økonomi- og handlingsplan 2019-2022», behandlet i kommunestyret 18.10.2018, 
ble det vedtatt 5 tilleggspunkter, hvor punkt 1 var som følger:  
 
1. Kommunestyret ber rådmannen om å legge fram en totaloversikt over mulige innsparinger i 
Indre Fosen kommune inkludert konsekvenser for økonomi og kvalitet på tjenestene.  
 
Denne utredningen er svært omfattende, og er ment som et kunnskapsgrunnlag for politikerne. 
Det er ikke lagt føringer på administrasjonens utredning. Når utredningen foreligger, vil det 
være opp til politikerne å gjøre prioriteringer. 
  
17. februar inviteres ordfører, varaordfører, gruppeledere, fire hovedtillitsvalgte og 
hovedverneombud til en gjennomgang av kunnskapsgrunnlag til utredningsarbeidet innenfor 
oppvekstområdet og helse- og omsorgsområdet, som blir en del av totalplanen som skal legges 
fram i løpet av våren. Den politiske involveringen vil fortsette utover våren.  
 
Jeg velger derfor ikke å gå inn på bekymringene knyttet til utredning av spesifikke tjenester og 
tilbud, men heller fokusere på at dette er innspill vi må ta stilling til når utredningen foreligger 
politikerne for videre prioritering og behandling. 
 
 
Spørsmål til spørretimen fra Linn Merethe Barstad (SP), 6.02.2020, som gjelder forhold 
ved Leksvik legekontor:  
Svar fra helse- og omsorgssjef: 
 
 
Spørsmål 1:  
Det er bevilget kr 5.050.000,- til følgende prosjekt:  
Leksvik helsetun – flytting av dialyse/ombygging legekontor: kr 5.050.000  
 
Dette ble satt av i 2019. Ber om en status for prosjektet.  
 
Svar:  
Status for dette prosjektet er at man har avventet svar på hva som skjer med dialysen videre. 
Dialysen drifter pr i dag i fine lokaler og den opprinnelige flyttingen var mer av praktisk art enn 
av nødvendighet for standarden på lokalet der dialyse tilbys. Indre Fosen kommune fikk 
31.1.2020 beskjed fra Helse Nord-Trøndelag og St Olavs hospital om at de har kommet til 
enighet omkring dialysesatelitten i Leksvik. De kom i møte 22.1.2020 frem til at tilbudet til den 
ene brukeren som i dag benytter dialysetilbudet i Leksvik skal sikres, men St Olavs ønsker ikke 
å etablere tilbud til nye pasienter i Leksvik og vil avslutte dialysesatelitten når tilbudet til 
nåværende bruker avsluttes. Med mindre det skjer en endring i forhold til den avgjørelsen, vil 
det ikke bli gjort noe mer med flytting av dialysen. Når det gjelder ombygging/oppussing av 



legekontoret, vil man gå videre med disse planene våren 2020, med mål om å komme i gang 
så fort som mulig, særlig ettersom det allerede er avsatt midler til det.  
 
Spørsmål 2:  
Angående legekontoret så har undertegnede forstått det slik at skiftestua skal få en nødvendig 
oppgradering, samt at det er behov for bytte av ei skyvedør forbindelse med inntransport av 
pasienter med ambulanse. Når vil dette skje?  
 
Svar:  
Det blir ikke foretatt større utbedringer på legekontoret før den totale oppgraderingen av 
lokalene starter i vår. Det er bestilt reparasjon av skyvedør til ca kr 10 000,- i stedet for å kjøpe 
ny til kr 60 000,-. Reparasjonen vil bli utført så fort som mulig. Noen små utskiftninger skjer 
fortløpende, for å holde ting i gang, men målet er som sagt at hele lokalet skal pusses opp.  
 
Spørsmål 3:  
Bemanning leger og dagvakt Leksvik legekontor: Det har de siste årene sluttet flere leger i 
Leksvik. Mange innbyggere har i perioder vært usikre på om og hvor de får ny fastlege, og om 
beredskap og tjenester blir opprettholdt i Leksvik som før kommunesammenslåingen. Dette har 
blitt ytret på sosiale medier og via kontakt med oss politikere. Spm 1: Har man nå fått rekruttert 
nye leger i Leksvik for de som har sluttet? Spm 2: Hvordan er dagvaktlege-ordningen 
organisert i kommunen, og sikrer den innbyggerne tjenesten der de bor slik at de slipper 
ulempe med å måtte reise til andre legekontor ved akutt legetime på dagtid?  
 
Svar:  
Situasjonen ved Leksvik legekontor har siden 2018 vært at to av de tre faste legene sa opp 
sine hjemler og sluttet. Begge stillingene har vært lyst ut totalt 6-7 ganger. Det har vært søkere 
på stillingene og enkelte av dem har vært kvalifiserte, mens andre ikke har vært det. De fleste 
har likevel trukket seg i løpet av prosessen og ingen faste leger er så langt rekruttert. Det er 
kommunens ansvar å sørge for at innbyggerne får et forsvarlig legetilbud og det har blitt løst 
gjennom å skaffe vikarer. Den ene av disse vikarene har pr i dag avtale ut juni 2020, mens den 
andre tar kontrakter på 3 måneder av gangen. Det å bruke innleide legevikarer er ikke en 
optimal løsning, for selv om legene er flinke, så er det midlertidige løsninger og det er i tillegg 
svært dyrt. Målet er derfor fortsatt å rekruttere faste leger. 
  
Det er pr i dag organisert daglegevakt både i Rissa og i Leksvik. I følge fastlegeforskriften skal 
fastlegene innrette sin praksis slik at innbyggerne som må ha øyeblikkelig hjelp kan mottas og 
vurderes i legekontorets åpningstid. De fleste henvendelser på dagtid tas derfor av fastlege 
fortløpende og de få tilfeller hvor legevakt skal inn, er på såkalte røde oppdrag som i all 
hovedsak er knyttet til utrykning. Det er litt ulikt fra legekontor til legekontor og fra kommune til 
kommune hvordan man velger å organisere daglegevakt. Ved Rissa legekontor er det 8 
fastleger + 1 LiS1 lege som fordeler vaktene seg imellom. Ved Leksvik legekontor er det 3 
fastleger + 1 LiS1 lege som fordeler vaktene seg imellom. Legevaktene på dagtid i Leksvik 
følger legen. To av legene i Leksvik har kontordager i Vanvikan, noe som kan bety at 
daglegevakten av og til opereres fra Vanvikan. Dette er nytt fra i år, på grunn av store 
utfordringer rundt legestabilitet i Leksvik. Av og til er det mangel på leger, som oftest pga 
sykdom, og da kan det hende at det kun er en daglegevakt i hele kommunen. I følge lovverket 
skal kommunen tilby en legevaktordning som sikrer befolkningens behov for øyeblikkelig hjelp 
og kommunen må sørge for at legevaktordningen er forsvarlig ved at minst en lege er 
tilgjengelig for legevakt hele døgnet. Det er pr i dag slik at Indre Fosen kommune alltid sikrer 
befolkningens behov for øyeblikkelig hjelp i henhold til lovverket, men det betyr ikke 
nødvendigvis at alle innbyggerne sikres tjenesten der de bor, ettersom det bor folk flere steder i 
kommunen enn i Leksvik og Rissa. 
 
 
 
Info ordfører 

- Status hurtigbåtanløp Hasselvika  



 
 
Anne Kirkeby inviterer alle til festforestilling i Bojersalen 8. mars kl. 17.00. 
Saksnr Sakstittel Lukket 
FO 1/20 Interpellasjon - plan for behandling av saker i 

kommunestyret 
 

FO 2/20 Interpellasjon - Faktaavklaring fra administrasjonen i 
kommunestyret den 10.12.2019 

 

PS 1/20 Trønderenergi AS - Utbyttepolitikk X 

PS 2/20 Trygghetsalarmer - budsjettkorrigering  

PS 3/20 Ny selskapsavtale - Fosen Renovasjon IKS  

PS 4/20 Avtale om tjenestetilbud mellom Indre Fosen kommune og 
Trøndelag politidistrikt 

 

PS 5/20 Omstillingsprogrammet for arbeids- og næringsliv Indre Fosen - 
omstillingsplan 2020-2022 - handlingsplan 2020 

 

PS 6/20 Fallrettigheter Osaelva  

PS 7/20 Retningslinjer for etableringsstønader ved bosetting av 
flyktninger i Indre Fosen kommune 2020. 

 

PS 8/20 Reguleringsplan for Fjølvika steinbrudd, planid. 50542019004 - 
sluttbehandling 

 

PS 9/20 Søknad om fritak fra politiske verv - Theresa Schei  

PS 10/20 Valg av representant til skoleutvalget for Johan Bojer 
videregående skole 

 

PS 11/20 Valg til stiftelsen Leksvikmuseet 2019 - 2023  

PS 12/20 Valg av representant til styret i Leksvik Historie - og 
museumslag 2019 - 2023 

 

 
 

FO 1/20 Interpellasjon - plan for behandling av saker i kommunestyret 

Saksprotokoll i Kommunestyret - 06.02.2020  
 
Svar på interpellasjon fra KommuneLista «Plan for behandling av saker i 
kommunestyret»  
 
Spørsmål:  
Vil ordfører ta initiativ til en eller annen form for informasjon til gruppeledere eller hele 
kommunestyret om mer langsiktig informasjon om hvilke saker som skal til politisk behandling i 
kommunen?  
 
Svar:  
I et godt fungerende lokaldemokrati er det viktig at folkevalgte involveres i styringen av 
kommunen og får muligheten til å møte godt forberedt når vedtak skal fattes. I forkant av 
politiske møter er det gjerne store mengder sakspapirer å gå gjennom på kort tid, og dette kan 
oppleves som utfordrende for mange, både i posisjon og opposisjon. Jeg har derfor stor 
forståelse for ønsket om mer forutsigbarhet på større saker som kommer til politisk behandling. 
  



I alle våre kommunestyremøter og formannskapsmøter er det fast praksis at ordfører og 
kommunedirektør informerer om aktuelle saker. Det vil være naturlig også å inkludere 
informasjon om kommende saker.  
 
I tillegg vil jeg som ordfører et par ganger i måneden sende ut informasjonsbrev til formannskap 
og gruppeledere med informasjon om hva som rører seg i kommunen. Åpenhet og involvering 
er viktig for at demokratiet skal fungere på sitt beste, og jeg vil forsøke å informere 
kommunestyret etter beste evne. 
  
Med dialog og kommunikasjon underveis tror jeg disse tiltakene vil bidra til at hver enkelt 
folkevalgt i Indre Fosen vil ha bedre oversikt og eierskap til demokratiske prosesser i egen 
kommune. 
 
 
 

FO 2/20 Interpellasjon - Faktaavklaring fra administrasjonen i kommunestyret den 
10.12.2019 

Saksprotokoll i Kommunestyret - 06.02.2020  
 
Svar på interpellasjon fra KommuneLista «Fakta-avklaring fra Administrasjonen i 
Kommunestyret den 10/12-2019»  
 
Svar del 1 (fra ordfører Bjørnar Buhaug)  
 
Jeg vil innlede med at denne interpellasjonen er litt i gråsonen for hva jeg ønsker å ta i 
kommunestyresalen. Ønsket om mer informasjon knyttet til investeringer i Vanvikan er relevant, 
og det kommer godt fram hvorfor kommunelista ønsker mer informasjon om dette. Det 
problematiske med interpellasjonen er at enkeltpersoner i administrasjonen omtales på en lite 
fordelaktig måte, med påstander om at det blir gitt villedende og feil informasjon til 
kommunestyret, og at dette ikke kan aksepteres. Slike formuleringer kan leses som en mistillit 
mot kommuneadministrasjonen, ved kommunedirektøren som øverste ansvarlig. Det er 
alvorlig. Jeg tolker likevel ikke interpellasjonen dit hen at det er et spørsmål om tillitt eller 
mistillit til administrasjonen, og derfor velger jeg å akseptere interpellasjonen slik at 
spørsmålene om selve investeringene i Vanvikan kan besvares.  
Det står i interpellasjonen at «Det ble satt strek for debatten, og KommuneLista fikk dermed 
ikke mulighet til å imøtegå økonomisjefens uttalelse». Som ordfører sa jeg at jeg ville sette 
strek for å tegne seg for innlegg under innlegget fra Høyres representant Benjamin Schei. Jeg 
sa videre at det fortsatt var åpent for replikker. KommuneLista kunne dermed ha bedt om 
replikk etter økonomisjefens svar på spørsmålet fra meg om slokkevann.  
 
Jeg vil minne om at vi som kommunestyre er arbeidsgiver, og vi skal være ryddige og vise 
respekt overfor alle våre ansatte. Som politikere skal all vår kommunikasjon med 
administrasjonen adresseres til kommunedirektøren. Enkeltpersoner skal ikke kritiseres eller 
irettesettes av kommunestyret for full offentlighet. I dette tilfellet mener jeg også at det er både 
urimelig og ufortjent. Selve svaret på fakta-avklaringene som KommuneLista etterspør, vil bli 
besvart av kommunedirektøren, men jeg vil opplyse kommunestyret om at fremtidige 
interpellasjoner som omtaler enkeltpersoner på denne måten ikke vil bli akseptert.  
 
Svar del 2 (fra kommunedirektør Vigdis Bolås)  
 
Jeg har sett på opptaket fra budsjettbehandlingen 10.12.2019. Min oppfatning er at 
økonomisjefen svarte rett på spørsmålet fra ordføreren om slokkevann er en kostnad for 
kommunen eller ikke. Økonomisjef Ørjan Dahl gav et kort svar om at slokkevann i Vanvikan er 
en prosess det jobbes med nå og at bygda Vanvikan må ha slokkevann. Han sa også at 



Vanvikan har behov for nytt renseanlegg. Økonomisjefen sa videre at kostnadene ikke blir 
mindre for kommunen om videregående skole ikke ville blitt bygd i Vanvikan.  
 
Jeg skal forklare litt: I forskrift om brannforebygging står det bl.a. at i områder som reguleres til 
f.eks. næringslokaler eller leilighetsbygg skal kommunen sørge for at det er tilstrekkelig 
vannforsyning for å dekke behovet. I Vanvikan sentrum er det eksisterende leilighetsbygg og 
næringslokaler som utløser kravet om slokkevann på minst 3000 liter per minutt eller 50 liter 
per sekund. Når bl.a. utbygging i Havnegt ble gjennomført ca år 2000, skulle kommunen 
allerede da ha sørget for brannvann med større kapasitet enn i dag.  
 
Grunnen til at det ble fortgang i tilrettelegging av slokkevann i Vanvikan, var at det ble stilt krav 
til en viss kapasitet når Vanvikan Eiendom skulle gjennomføre utbyggingsplanene for få år 
tilbake. Vanvikan Eiendom var opptatt av å få dette på plass så fort som mulig og var villig til å 
drøfte fordeling av kostnadene. I og med at flere virksomheter i Vanvikan sentrum hadde behov 
for større kapasitet på slokkevann bl.a. fra 20 år tilbake, ble dette lagt inn i økonomi- og 
handlingsplanen i Indre Fosen kommune, og det ble en diskusjon med Vanvikan Eiendom om 
fordeling av kostnader for å få dette gjennomført så fort som mulig.  
 
Når det gjelder renseanlegg, gikk jeg inn i budsjett og økonomiplan i 2016 i tidligere Leksvik 
kommune og der var renseanlegg i Vanvikan oppført allerede det året. Uten at jeg har brukt tid 
på å gå inn i tidligere økonomiplaner eller budsjett i Leksvik kommune, er jeg blitt orientert om 
at renseanlegg lå inne i planene tidligere enn 2016. En av utfordringene ble å finne egnet sted 
for renseanlegget, og det har derfor tatt tid å gjennomføre prosjektet. 
  
Kommunen har nylig investert i renseanlegg og ledningsnett i Kvithyll-området og har tatt opp 
lån for å legge til rette for bl.a. næringsliv i området.  
 
Slokkevann, renseanlegg og ledningsnett er selvfinansierende investeringer som forbrukerne 
betaler for, og utgiftene, i form av renter og avdrag på kommunale lån, dekkes gjennom inntekt 
fra forbrukerne over tid. Kommunen legger opp til at VAR-investeringene (vann, avløp, 
renovasjon) som er selvfinansierende, tas steg for steg for å unngå store svingninger i 
kostnadene til forbrukerne.  
 
Litt forklaring til punktet det pekes på i reguleringsplanen til tomt til videregående skole i 
Vanvikan: Det kreves at hver enkelt reguleringsplan av denne typen har en vurdering av bl.a. 
teknisk infrastruktur. Reguleringsplan for tomt til videregående skole i Vanvikan viser, isolert 
sett, at videregående skole krever mer kapasitet enn det Vanvikan har i dag. Det er da ikke tatt 
hensyn til andre reguleringsplaner i området ev. andre byggeprosjektet i senere tid, eller flere 
år tilbake i tid, som også har krav om større kapasitet.  
 
Informasjonen økonomisjefen gav under budsjettbehandlingen, var faktaopplysninger som 
administrasjonen er pliktig til å gi. KommuneLista gjorde et grundig budsjettarbeid, men jeg kan 
ikke se at informasjonen som økonomisjefen gav, bidro til å diskreditere KommuneListas 
budsjettarbeid.  
 
Som ordfører uttrykte i første del av svaret på interpellasjonen, så er det spesielt at 
enkeltpersoner i administrasjonen blir tatt fram på denne måten i kommunestyret. Jeg vil minne 
om «timeglasset» som ble nevnt i flere sammenhenger under folkevalgtopplæringa og som er 
en billedliggjøring av at kommuneloven er tydelig på at kommunestyret skal forholde seg kun til 
kommunedirektør. Men når interpellasjonen er sånn som den er, så vil jeg gjerne benytte 
anledningen til å si noe om hvor heldig kommunen er som har så dyktig en økonomisjef.  
 
Ørjan Dahl ble ansatt som økonomisjef i Rissa kommune i 2015 og som økonomisjef i Indre 
Fosen kommune fra 01.01.2018. Økonomisjefen har en sentral og viktig rolle i en kommune. 
Ørjan bidrar på mange måter i kommunen vår, langt utover stillingsbeskrivelsen. Jeg så fort 
kvaliteten og effektiviteten i arbeidet hans, og bestemte meg for å nominere Ørjan til årets unge 
leder i 2018 gjennom rekrutteringsfirmaet Assesit som årlig har en utvelgelse og hedring av 



ledere under 40 år gjennom testing, utfordringer og evalueringer. Blant mange 100 nominerte 
ledere på landsplan, fra private og offentlige virksomheter, ble vår økonomisjef, Ørjan Dahl, 
etter en omfattende prosess, blant Topp 10 – på landsplan! Det står det stor respekt av! Ørjan 
ble hedret sammen med de 9 andre på topp 10, på en stor konferanse på Fornebu for nøyaktig 
ett år siden.  
 
Jeg har lyst til å nevne et eksempel på et konkret og viktig resultat som Ørjan har oppnådd på 
vegne av kommunen. Han har klart å redusere rentenivået på lånene til kommunen som 
tilsvarer ca kr 20 mill i løpet av tre år og som er direkte sparte utgifter i driftsbudsjettet, ved å 
følge nøye med på lånemarkedet og stadig forflytte lånene. Når andre kommuner har oppfattet 
resultatene i vår kommune på dette området, har flere kommuner spurt oss om hvordan dette 
er mulig.  
 
Jeg ville bruke denne anledningen til kort å si noe om den effektive og solide økonomisjefen 
som Indre Fosen kommune er så heldig at vi har. 
 
 
 
 

PS 1/20 Trønderenergi AS - Utbyttepolitikk 

PS 2/20 Trygghetsalarmer - budsjettkorrigering 

Saksprotokoll i Kommunestyret - 06.02.2020  
 
Behandling: 
 
Knut Ola Vang (AP) fremmet følgende alternative forslag: 
 
1.  a) Brukerbetaling trygghetsalarmer reduseres fra kr 412 (analog) og 515 (mobil) til 

kr 0,- 
 
b) Inntektsreduksjonen på kr 1.392.768 finansieres gjennom budsjettkorrigering. 
 
c) Avsetning disposisjonsfond vedtatt av kommunestyret 10.12.19 reduseres fra kr 

1.000.000 til kr 0,- og posten renteinntekter og utbytte (regnskapsskjema 1A) 
økes fra 21 468 000 til 21.860.768 

 
2.  Administrasjonen utreder om det finnes alternative og rimeligere løsninger for 

trygghetsalarm. Utredning legges frem for behandling i helse og 
omsorgsutvalget. 

 
Ved alternativ votering over formannskapets forslag og Knut Ola Vangs forslag ble 
formannskapets forslag vedtatt med 31 mot 6 stemmer. 
De som stemte for Vangs forslag: Knut Ola Vang (AP), Petter Harald Kimo AP), Torkil Berg (AP), 
Per Kristian Skjærvik (AP) og Trond Sagmyr (AP) og Anne Kirkeby (SV) 
 
Da alternativt forslag falt fremmet Knut Ola Vang (AP) et tilleggspunkt (4) til 
formannskapets forslag til vedtak: 
 
4. Administrasjonen utreder innføring av ordning der gebyret på trygghetsalarmer 

differensieres etter inntekt. Utredning legges frem for behandling i helse og 
omsorgsutvalget. 

 
 



Formannskapets forslag til vedtak med Knut Ola Vangs tilleggspunkt (4) ble deretter enstemmig 
vedtatt. 
 
 
Endelig vedtak: 
 
1. Brukerbetaling trygghetsalarmer reduseres fra kr 412 (analog) og 515 (mobil) til kr 300 
(analog) og 350 (mobil). 
2. Inntektsreduksjonen på kr 318.252 finansieres gjennom budsjettkorrigering.  
3. Avsetning disposisjonsfond vedtatt av kommunestyret 10.12.19 reduseres fra kr 1.000.000 til 
kr 681.748. 
4. Administrasjonen utreder innføring av ordning der gebyret på trygghetsalarmer differensieres 
etter inntekt. Utredning legges frem for behandling i helse og omsorgsutvalget. 
 
 
 
 

PS 3/20 Ny selskapsavtale - Fosen Renovasjon IKS 

Saksprotokoll i Kommunestyret - 06.02.2020  
 
Behandling: 
 
Janne Dyrendahl, KL, fratrådte som inhabil jfr. forvaltningsloven § 6. 
 
Kommunedirektøren endret forslag til vedtak: 
 

1. Fremlagte selskapsavtale godkjennes. 
 

2.  Kommunestyret tildeler Fosen Renovasjon IKS enerett på innsamling, transport, 
behandling og omsetning av alt avfall som kommunen er lovpålagt, og for innsamling og 
behandling av slam fra slamavskillere, tette tanker og minirenseanlegg mv. 

a. Enerettstildelingen skjer med hjemmel i anskaffelsesforskriftens § 2-3. 
b. Alle oppgaver som Fosen Renovasjon IKS er tildelt ved enerett skal 

kompenseres ut ifra selvkostprinsippet, jf. forurensingsloven §34. 
c. Enerettstildelingen begrunnes med at den valgte løsning gir bedre miljømessig 

effekt gjennom økt materialgjenvinning og er en løsning som gir lavere gebyr. 
d. Enerettstildelingen kunngjøres av kommunen og på selskapets hjemmesider. 
e. Fosen Renovasjon IKS kan, for avgrensede oppgaver innenfor selskapets 

ansvarsområde, tildele enerett videre til andre offentlige organ. Denne 
enerettstildelingen skal alltid være tidsbegrenset. 

 
Kommunedirektørens endrede forslag til vedtak ble vedtatt med 34 mot 2 stemme. 
De som stemte imot: Kurt Myrabakk (FRP) og Marthe Småvik (FRP) 
 
 
Endelig vedtak: 
 

1. Fremlagte selskapsavtale godkjennes. 
 

2.  Kommunestyret tildeler Fosen Renovasjon IKS enerett på innsamling, transport, 
behandling og omsetning av alt avfall som kommunen er lovpålagt, og for innsamling og 
behandling av slam fra slamavskillere, tette tanker og minirenseanlegg mv. 

a. Enerettstildelingen skjer med hjemmel i anskaffelsesforskriftens § 2-3. 
b. Alle oppgaver som Fosen Renovasjon IKS er tildelt ved enerett skal 

kompenseres ut ifra selvkostprinsippet, jf. forurensingsloven §34. 



c. Enerettstildelingen begrunnes med at den valgte løsning gir bedre miljømessig 
effekt gjennom økt materialgjenvinning og er en løsning som gir lavere gebyr. 

d. Enerettstildelingen kunngjøres av kommunen og på selskapets hjemmesider. 
e. Fosen Renovasjon IKS kan, for avgrensede oppgaver innenfor selskapets 

ansvarsområde, tildele enerett videre til andre offentlige organ. Denne 
enerettstildelingen skal alltid være tidsbegrenset. 

 
 
 

PS 4/20 Avtale om tjenestetilbud mellom Indre Fosen kommune og Trøndelag 
politidistrikt 

Saksprotokoll i Kommunestyret - 06.02.2020  
 
Kommunedirektørens forslag til vedtak: 
Avtale om tjenestetilbud mellom Indre Fosen kommune og Trøndelag politidistrikt vedtas som 
framlagt. 
 
Behandling: 
 
Per Kristian Skjærvik (AP) fremmet følgende tillegg til forslaget om avtale, som pkt 2, 3 
og 4 i vedtaket: 
 

2. Når den teknologiske utviklingen er kommet så langt at utstedelse av pass kan skje på 
andre steder enn ved hovedkontoret for Fosen politidistrikt, eller det kommer nye 
føringer fra sentrale myndigheter, skal passmaskin 2 legges til Indre Fosen 
Lensmannskontor. 
 

3. Viser til SSBs definisjon på hva som er tettbygd strøk og ber politimesteren minimum 
definere kommunesentrene i den enkelte kommune som tettbygd strøk med responstid 
på 20 minutter. 

 
4. Kommunestyret blir orientert hver gang avtalens punkt 8 (evaluering) blir satt på 

dagsorden. Slik at kommunestyret kan komme med innspill. 
 

 
Kommunedirektørens forslag til vedtak og Per Kristian Skjærviks forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Linn Merete Barstad Moan (SP) fremmet nytt pkt. 5. 
 

5. Elevtjenesten ved Johan Bojers videregående skole inviteres inn som fast medlem i 
lokalt politiråd. 

 
Linn Merete Barstad Moans forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Endelig vedtak: 
 

1. Avtale om tjenestetilbud mellom Indre Fosen kommune og Trøndelag politidistrikt 
vedtas som framlagt. 
 

2. Når den teknologiske utviklingen er kommet så langt at utstedelse av pass kan skje på 
andre steder enn ved hovedkontoret for Fosen politidistrikt, eller det kommer nye 
føringer fra sentrale myndigheter, skal passmaskin 2 legges til Indre Fosen 
Lensmannskontor. 
 



3. Viser til SSBs definisjon på hva som er tettbygd strøk og ber politimesteren minimum 
definere kommunesentrene i den enkelte kommune som tettbygd strøk med responstid 
på 20 minutter. 

 
4. Kommunestyret blir orientert hver gang avtalens punkt 8 (evaluering) blir satt på 

dagsorden. Slik at kommunestyret kan komme med innspill. 
 

5. Elevtjenesten ved Johan Bojers videregående skole inviteres inn som fast medlem i 
lokalt politiråd. 

 
 
 

PS 5/20 Omstillingsprogrammet for arbeids- og næringsliv Indre Fosen - 
omstillingsplan 2020-2022 - handlingsplan 2020 

Saksprotokoll i Kommunestyret - 06.02.2020  
 
Behandling: 
 
Omstillingsstyrets forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt. 
 
 
Endelig vedtak: 
 
1. Omstillingsplan for 2020 -2022 vedtas som framlagt 
2. Handlingsplan med budsjett 2020 for omstillingsprogrammet vedtas som framlagt. 
 
 
 

PS 6/20 Fallrettigheter Osaelva 

PS 7/20 Retningslinjer for etableringsstønader ved bosetting av flyktninger i 
Indre Fosen kommune 2020. 

Saksprotokoll i Kommunestyret - 06.02.2020  
 
Behandling: 
 
Oppvekstutvalgets forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt. 
 
Endelig vedtak: 
 
Retningslinjer for etableringsstønader ved bosetting av flyktninger i Indre Fosen kommune 
2020 vedtas slik de er framlagt, men med de endringer som Oppvekstutvalget foreslår 
vedrørende enslige mindreårige (punkt 6) og klagebehandling (punkt 8):  
  
Punkt 6 gis denne ordlyden: 
Indre Fosen er ikke forespurt om å bosette mindreårige flyktninger, og er derfor heller ikke 
rigget for dette. Etter enkeltforespørsler fra IMDi kan kommunen likevel bosette enslige 
mindreårige flyktninger, dersom dette vurderes som forsvarlig. Et eksempel på forsvarlighet kan 
være bosetting i nær familie. For denne type etablering gjelder punkt 5 i retningslinjer for 
etableringsstønader ved bosetting av flyktninger. 
  
Punkt 8 gis denne ordlyden: 



Vedtak fattet i henhold til retningslinjer for etableringsstønader ved bosetting av flyktninger i 
Indre Fosen kommune er et enkeltvedtak, og kan påklages til kommunen etter hovedregelen i 
forvaltningsloven § 28, andre ledd. Vedtaket skal inneholde detaljert informasjon om 
saksgangen i klagesaker.  
 
 
 
 

PS 8/20 Reguleringsplan for Fjølvika steinbrudd, planid. 50542019004 - 
sluttbehandling 

Saksprotokoll i Kommunestyret - 06.02.2020  
 
Behandling: 
Raymond Balstad (SP) ba om å få vurdert sin habilitet, han ble vurdert til å være inhabil i saken 
og fratrådte møtet. 
 
Arealutvalgets forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt. 
 
 
Endelig vedtak: 
 

1. Med hjemmel i plan- og bygningsloven §12-12 vedtar Indre Fosen kommune fremlagte 
detaljreguleringsplan for Fjølvika steinbrudd, id. 50542019004 
 

2. Det foreligger ingen alternative utkast til planen.  
 

3. Etter kommunestyrets vedtak kunngjøres planen i samsvar med plan- og 
bygningslovens bestemmelser.  

 
 
 

PS 9/20 Søknad om fritak fra politiske verv - Theresa Schei 

Saksprotokoll i Kommunestyret - 06.02.2020  
 
Kommunedirektørens forslag til vedtak: 
Theresa Schei innvilges fritak fra sine politiske verv fra og med 7.2.20 og ut valgperioden. 
 
Nominasjonsutvalgets forslag til vedtak: 
Hvis kommunestyret innvilger Theresa Schei fritak fra sine verv som folkevalgt, medfører dette 
følgende endringer fra og med 7.2.2020 og ut valgperioden: 

a. Kommunestyret: Gerd Sissel Nyborg rykker opp som 1. vara for Høyre i 
kommunestyret. Øvrige vararepresentanter rykker en plass opp. 

b. Oppvekstutvalget: Gerd Sissel Nyborg blir fast medlem i oppvekstutvalget. Jørgen 
Sannan rykker opp som 1. vara og Daniel L. Fenstad blir 5. vara. 

c. Kulturutvalget: som følge av at Gerd Sissel Nyborg blir medlem i oppvekstutvalget, 
rykker Vigdis Schei Wårum opp som 2. vara. 

d. Helse- og omsorgsutvalget: Benjamin Schei blir fast medlem. 
 
 
Behandling: 
 
Kommunedirektørens forslag til vedtak ble vedtatt med 24 mot 13 stemmer. 



De som stemte imot: Marthe Småvik (FRP), Kurt Myrabakk (FRP), Sigurd Saue (SV), Anne 
Kirkeby (SV), Vegard Heide (MDG), Margrete Baardsgaard (KL), Janne Dyrendahl (KL), Johan 
Engvik (KL), Stig Bjørnar Mandal (KL), Tor Egil Waterloo (KL), Ivar Rostad (KL), Trine 
Pedersen (SP) og Gunhild Røst (SP) 
 
Nominasjonsvalget forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt. 
 
 
Endelig vedtak: 
 

1. Theresa Schei innvilges fritak fra sine politiske verv fra og med 7.2.20 og ut 
valgperioden. 

2. Følgende endringer fra og med 7.2.2020 og ut valgperioden: 
a. Kommunestyret: Gerd Sissel Nyborg rykker opp som 1. vara for Høyre i 

kommunestyret. Øvrige vararepresentanter rykker en plass opp. 
b. Oppvekstutvalget: Gerd Sissel Nyborg blir fast medlem i oppvekstutvalget. Jørgen 

Sannan rykker opp som 1. vara og Daniel L. Fenstad blir 5. vara. 
c. Kulturutvalget: som følge av at Gerd Sissel Nyborg blir medlem i oppvekstutvalget, 

rykker Vigdis Schei Wårum opp som 2. vara. 
d. Helse- og omsorgsutvalget: Benjamin Schei blir fast medlem. 

 
 
 

PS 10/20 Valg av representant til skoleutvalget for Johan Bojer videregående 
skole 

Saksprotokoll i Kommunestyret - 06.02.2020  
 
Behandling: 
 
Nominasjonsutvalgets forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt. 
 
Endelig vedtak: 
 
Valg av kommunal representant med personlig vara til skoleutvalget for Johan Bojer 
videregående skole, delegeres til oppvekstutvalget. 
 
 
 

PS 11/20 Valg til stiftelsen Leksvikmuseet 2019 - 2023 

Saksprotokoll i Kommunestyret - 06.02.2020  
 
Behandling: 
 
Nominasjonsutvalgets forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt. 
 
Endelig vedtak: 
 
Medlem:    Varamedlem: 
Bjørnar Buhaug (ordfører, SP) Steinar Saghaug (varaordfører, H) 
 
 
 



PS 12/20 Valg av representant til styret i Leksvik Historie - og museumslag 2019 - 
2023 

Saksprotokoll i Kommunestyret - 06.02.2020  
 
Behandling: 
 
Nominasjonsutvalgets forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt. 
 
Endelig vedtak: 
 
Styremedlem:    Personlig vara: 
Frank Asphaug (V)    Gunhild J. Røst (SP) 
 
 
 

PS 13/20 Oppdatering av gebyrhefte: leiepriser på Rønningstrand 

Saksprotokoll i Kommunestyret - 06.02.2020  
 

Formannskapets forslag til vedtak: 
 
1. Gebyrheftet justeres til å inkludere 4 nye omsorgsleiligheter på Rønningstrand i Leksvik.  

2. Leiepris for de to minste leilighetene settes til kr 9 474,- og de to største til kr 9 951,- 

 
Behandling: 

Formannskapets forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt. 

 
Endelig vedtak: 

1. Gebyrheftet justeres til å inkludere 4 nye omsorgsleiligheter på Rønningstrand i Leksvik.  

2. Leiepris for de to minste leilighetene settes til kr 9 474,- og de to største til kr 9 951,- 

 
 
 


